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ZÁPIS Z TŘETÍHO ZASEDÁNÍ KOMISE KULTURY A VZDĚLÁVÁNÍ  

Rady městské části Praha 17 konaného dne 18. 5. 2015 v Kulturáčku na Bílé hoře,  

Ke kulturnímu domu 14, 163 00 Praha 6 – Řepy. 

 

Přítomni : MUDr. Antoine Katra 

Mgr. Jitka Synková 

Tomáš Finger 

JUDr. Kateřina Kaljkovičová 

RNDr. František Kopecký 

Ing. Olga Ryšavá 

 

 (Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise Mgr. N. Zemanové) 

Jako hosté:  Mgr. Aleš Koutný  

  p. Kristýna Pixová 

Program: 

1. Kulturáček na Bílé hoře – diskuse nad činností  

2. Projednání dalšího plánu práce Komise kultury a vzdělávání 

 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné a představil hosty p. Kristýnu Pixovou ( provozovatel 

Kulturáčku) a ředitele KC Průhon Mgr. Koutného. Předseda shrnul situaci nájemce Kulturáčku 

jako soukromého kulturního subjektu a požádal paní Pixovou o vyjádření. 

p. Pixová – se současným fungováním Kulturáčku jsme spokojeni. Po krizovém propadu, kdy 

bylo opravdu obtížné provoz zajistit, se podařilo s podporou MČ Praha 17 vše stabilizovat. 

Získali jsme dotaci z grantu MČ Praha 17 pro podporu kultury, která nám umožnila zpestřit 

nabídku. Také snížení nájmu nám pomohlo. Rezervy máme stále v oblasti propagace, protože 

návštěvníků přibývá pomalu. 

MUDr. Katra – mám jako zastupitel snahu navštěvovat akce, ale k vám se tak často nedostanu. 

Je vidět, že jste trochu stranou. 

Mgr. Synková – snížení nájmu Kulturáčku „není zadarmo“, je podmíněno zajištěním 

představení pro školy zdarma v domluveném rozsahu, takže vlastně platba v naturáliích 

MUDr. Katra – možná by bylo řešením uspořádání nějaké velké akce, která by přitáhla i 

obyvatele sídliště. MČ pořádá např. Babí léto, ZŠ J. Wericha Atletickou ligu a už mají tradici. 

p. Pixová – naše zaměření je na děti a rodiny, ale i seniory a celkově se profilujeme jako 

kulturní komorní zařízení. Rozšířili jsme nabídku o muzikálový kurz (tanec, zpěv, herectví), o 

který je velký zájem. 

Mgr. Synková – o kurzy je celkově velký zájem, víme jaká je situace v KC Průhon. Mohli 

byste třeba ještě rozšířit nabídku. 

p. Pixová – snažíme se pořádat takové kurzy, aby doplňovaly nabídku ostatních. Nemůžeme 

ovšem v ceně konkurovat blízkému DDM s jeho dotacemi. Podařilo se nám zaplnit rytmicko 

pohybový kroužek pro předškolní děti a orientální tance, které nikdo nerealizuje. 

RNDr. Kopecký – jakým způsobem nabízíte své aktivity? 

p. Pixová – web, řepská 17, rozdáváme letáky, zkusili jsme i roznesení do schránek. 

RNDr. Kopecký – bydlím nedaleko, ale děti už mám velké, informace ke mně ovšem doputují 

málokdy. Špatná pověst předcházejícího nájemce se také těžko mění. 

Mgr. Synková – diskotéka byla opravdu doupě, hudba až do rána, opilci. Stále ještě jsme 

s nájemcem v soud. sporu. MČ Praha 17 chtěla změnu a také zajistila fyzickou proměnu prostor 

objektu, p. Pixová dala svými programy místu úplně nový charakter 
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Mgr. Koutný – já bych upozornil na to, že DDM dáváme obrovský prostor zdarma ve všech 

médiích MČ Praha 17. Praha 6 nám ale odmítá poskytnout jakýkoliv prostor ve svých médiích, 

přestože je Bílá hora hraničním územím. 

Mgr. Synková – máte pravdu, musíme trvat na prvotní podpoře našich subjektů ( Sokolovna, 

KC Průhon i Kulturáček) 

p. Pixová – snažíme se sestavovat svou nabídku jako doplňující ke KC Průhon např. pohádky 

pro děti máme v neděli a KC Průhon v sobotu, v pátek pořádáme tematické večery např. 

francouzský s hudbou, menu a informacemi ke zvolenému. 

Ing. Ryšavá - u nákupního centra na Zličíně vídám celé rodiny s dětmi, které nemají jiný 

program, možná by bylo zajímavé nabídnout vaše aktivity zde 

MUDr. Katra – máte velkou výhodu v krásném okolí, zahradě, dětském hřišti u objektu 

Mgr. Synková – a to vše udržuje na své náklady MČ Praha 17 

MUDr. Katra – nyní se investovalo hodně do podpory KC Průhon, ale v této lokalitě je jiná 

skladba obyvatel (vesměs asi vyšší věk) téma pro všechny se ještě nepodařilo najít 

p. Pixová – ano, zpětná reakce ze škol se zabíhá pomalu, nejlepší spolupráce je s MŠ Laudova 

(sídlí nejblíže) v oslovení dolních Řep (sídliště) máme rezervy. Mrzí mne, když  připravíme 

akci a ohlas je minimální např. organizujeme akci pro postiženou holčičku. Sbíráme plastová 

víčka (zapojená MŠ Laudova, ZUŠ) a na závěr jsme uspořádali charitativní pochod Bosou 

nohou za Verunkou po řepské naučné stezce. Získali jsme pěkné sponzorské dárky pro 

účastníky a zajistili program, ale účast byla opět velmi malá.  

RNDr. Kopecký – možná by bylo zajímavé navázat kontakt s komunitou Venio, která na 

Řepích působí. Její činnosti se účastní právě okruh lidí, které by vaše činnost mohla zaujmout. 

Finger – zásadní otázkou je zda bude Kulturáček směřovat ke sloučení s KC Průhon nebo zda 

zůstane jeho práce v současném stavu. Pro zvýšení atraktivity je potřeba zajistit občanům cíl 

vycházek, třeba rozhlednu. Celkově by prospěla modernizace hřiště, které už má také svoje 

léta. 

p. Pixové – hřiště je opravdu maximálně vytížené a je pravda, že se na nás často obracejí rodiče 

s požadavkem na zajištění nějaké opravy. 

Finger – i lavice venku jsou již ve špatném stavu, byly by potřeba nové. 

Mgr. Synková – v grantu je otevřená možnost k získání prostředků v příštím roce. 

p. Pixová – jsme se současnou situací spokojeni, ale chtěla bych ještě požádat o zvážení situace 

s podlahami. V posledním období se vlní podlahová krytina a vypadá to, že se projevuje nějaká 

vlhkost. Optimis zatím vždy situaci lokálně vyřešil, ale jedná se asi o větší problém. 

Mgr. Synková – situaci prověříme. 

 

Závěry a usnesení: 

1. Komise doporučuje prvotní podporu našich kulturních subjektů propagací v  

řepské 17, na webu a ve vývěskách MČ Praha 17 

2. Komise doporučuje zařazení financování modernizace hřiště u Kulturáčku na Bílé 

hoře do rozpočtu roku 2016 

3. Příští zasedání bude věnováno setkání v ZUŠ Blatiny. 

 

MUDr. A. Katra poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

V Praze dne: 20. 5. 2015 

Zapsala: Zemanová Schválil: A. Katra 

 

 

Ověřil: Tomáš Finger 


